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خبر جدید درباره متناسب سازی حقوق بازنشستگان
 اسکندری درباره ترمیم حقوق بازنشستگان چه گفت؟

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری با اشاره به افزایش اندک و 
تنها ۱۰درصدی حقوق بازنشستگان این صندوق در سال ۱۴۰۱ گفت: 
این مطالبه کاملا دقیق و درست است و همواره به عنوان یک مطالبه 
جدی توســط بازنشستگان مطرح می شود. محمد اسکندری در این 
خصوص افزود: هم دولت و هم وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در 
جریان این موضوع هستند و دولت هم مدافع این موضوع است. این 

امر باید تبدیل به یک لایحه شود و در بودجه ۱۴۰۲ مطرح و پیگیری 
شــود. وی افزود: در پیش نویس تهیه شده برای این لایحه تلاش 
می شود که حقوق بازنشستگان کشوری هم متناسب شود و هم منابع 
مالی آن دیده شود و خوشبختانه دولت هم این موضوع را در نظر دارد 

و عزم آن هم بر افزایش حقوق بازنشستگان است.
وی با بیان اینکه صندوق بازنشســتگی کشوری در اسفندماه ۱۳۹۸ 

چهار هزار میلیارد تومان حقوق بازنشستگی پرداخت می کرد، اظهار 
داشت: در حال حاضر این رقم به ۱۴ هزار میلیارد تومان رسیده است. 
ما مشکلات و مسائلی که سازمان برنامه و بودجه با آن مواجه است 
درک می کنیم و می دانیم که به شــدت تحت فشــار هستند؛ اما به 
هرحال، بایــد در این خصوص برنامه ریزی هایی انجام شــود و این 

وضعیت بهبود یابد.

جامعه

اخبار کوتاه 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری گفت: جایی که مطمئن نیســتید 
که واقعا اعتبار هست، کلنگ زنی نکنید. وقتی امکانات و خوابگاه 

ندارید، چرا رشته جدید راه اندازی می کنید؟
محمدعلی زلفی گل، در آخرین روز اجلاس روسای دانشگاه ها، 
مراکز آموزش عالی، پژوهشــی و فناوری سراسر کشور که صبح 
امروز ۱۲ شهریورماه در ســازمان پژوهش های علمی و صنعتی 
ایران برگزار شــد، اظهار کرد: بــرای تعیین یک رئیس در پارک 
علم و فناوری زمان زیادی صرف می شود تا فرد مناسب انتخاب 
شود پس شــما سرمایه هستید چراکه مدیریت فضایی سرشار از 
هوش و اســتعداد، هنر و توانمندی می خواهد. نگاه ما به شــما 
همان نگاهی اســت که به ســرمایه های مملکت داریم. شاید 
ما خیلی پول و ســرمایه نداریم که جزو خیرین و واقفین باشیم 
اما خدا عمری به مــا داده که می توان آن را وقف کرد. من نیز 
شــک ندارم اگر وقت و عمرمان را صرف فرزندان این مملکت 
کنیــم خدا عزت خواهد داد و خوش به حال انســانی که با خدا 
معاملــه می کند و با نیت خالص برای پیشــرفت این مردمی که 
واقعا مظلوم هســتند تلاش می کند. مردمی که سالهاست تحت 
ظلم و تحریم غرب هســتند. البته شــما مردان و زنان روزهای 
سخت هستید؛ هرچقدر باور داشته باشیم خدا علم و قدرت مطلق 
اســت خدا دست ما را می گیرد و شــرمنده مان نمی کند. در این 
شرایط سخت و انواع محدودیت ها امیدواریم بتوانیم کشتی علم 

و فناوری و نوآوری کشور را سالم برانیم.
او با اشــاره به بحث اختصاص زمین هــای وزارت علوم برای 
ساخت مسکن برای همکاران وزارت علوم گفت: با روسای برخی 
دانشگاه های بزرگ صحبت داشــتیم و اعتقاد داشتند اگر مدام 

بخواهیــم زمین ها را به این کار بگیریم مجبوریم هرچندســال 
یک بار زمین بفروشــیم که درست نیست. ساخت مجموعه خانه 
ســازمانی پیشنهاد بهتری بود که نسل جوان در آن ساکن شوند 
تا خودشــان صاحب خانه شــوند. این منطقی تر است. از قانون 
جهش مســکن و خیرین و واقفین اســتفاده کنید و ساخت خانه 

برای هیئت علمی و یاوران علمی را در دستور کار قرار دهید.
او تصریح کرد:  بخشــی از پذیرش دانشــجویی را به ســمت 

خودگردان ببرید تا بتوانید برخی برنامه هایتان را پیش ببرید.
وقتی از دانشجوی خودگران و هزینه پرداز استفاده کنید نیاز به 
خوابگاه ندارید البته نباید به طیف آسیب پذیر آسیب برسد و باید 

عدالت آموزشی حفظ شود.
او با تاکید به چابک ســازی بخش اداری یادآور شد: با هوشمند 
شدن سیســتم اداری می توان چاره اندیشی کرد و هزینه ها را 
برای اداره پژوهشگاه ها کاهش داد. با نصب دوربین ها می توان 

از نیروی حفاظت کاهش داد. اگر در اســتانی امکان اســتفاده از 
هیئت علمی خود استان وجود دارد از آنها کنید. در برخی دانشگاه 
نســبت هیئت علمی به کارکنان زیر یک و هفت اســت. معنای 
چابک ســازی کاهش خدمات رفاهی نیست. باید از ظرفیت های 

ساعات فوق برنامه برای دانشجویان نهایت استفاده را کنیم.
او ادامه داد: نســبت به نقش نظارتی اعضای هیات امنا تمکین 
کنید و اگر عضوی ســوال و نظری داشــت، اجازه اظهار نظر به 
او بدهیــد. اعضــای حقیقی هیات امنا حق نظــارت بر عملکرد 

دانشگاه ها را دارند.
او با تاکید به استفاده و توجه به قانون جهش تولید بیان کرد: برخی 
دانشگاه ها خیلی خوب از این ظرفیت استفاده کرده اند، مثل دانشگاه 
قــم، تربیت مدرس و صنعتی شــریف. از قانون جوانی جمعیت نیز 
استفاده کنید. در بحث فرهنگی نیز سخاوت داشته باشید؛ یک رییس 
دانشگاه موفق رئیسی است که در بحث فرهنگی دست و دلباز باشد. 
معاون اداری مالی باید بداند خدمات دهنده به همه بخش هاست نه 
اینکه چون پول دست اوســت، رییس همه است. به عنوان رییس 

دانشگاه به معاون اداری مالی این نکات را تاکید کنید.
زلفی گل در ادامه بیان کرد: رییس دانشــگاه موفق کسی است 
که اولویت بندی داشــته باشد. ما پروژه هایی داریم که ۲۰ سال 
اســت باقی مانده، دانشــگاه ارومیه پروژه ای دارد که ۱۱ سال 
است باقی مانده اســت ! در زمان ریاست اگر می خواهید خدمت 
کنید پروژه های نیمه کاره را تکمیل کنید. اولویت بندی داشــته 
باشــید. ما هم در وزارت علوم ۵ اولویت برای خودمان مشخص 
کرده ایم. جایی که مطمئن نیستید که واقعا اعتبار هست، کلنگ 
زنی نکنیــد. اگر خوابگاه و امکانات ندارید چرا رشــته جدید راه 

اندازی می کنید؟ ناموس و بچه مردم را دســت ما می سپارند و 
باید جواب بدهیم.

زلفی گل ضمن تاکید بر اســتفاده از ظرفیت سفرهای ریاست 
جمهوری عنوان کرد: نهایت اســتفاده را از این ســفرها بکنید، 
برخی روسای دانشگاه نسبت به سفر ریاست جمهوری کم تفاوت 
بودند و برخی نهایت استفاده را کردند. دانشگاه رفسنجان در یک 
ســفر ریاست جمهوری ۱۰۰ میلیارد تومان اعتبار گرفت و برخی 
دیگر هم خیلی موفق عمل می کنند. رییس دانشــگاهی که با 
نماینده استان، فرماندار و شهردار و... قهر باشد نمی تواند کارش 

را انجام بدهد.
وزیر علوم به اهمیت پس انداز ریاست دانشگاه ها اشاره کرد و گفت: 
تخصیص خوبی در شهریورماه به ما داده اند که به شما خواهیم داد و 

باید همیشه پولی کنار گذاشته باشید برای روز مبادا.
او در مورد ارزیابی روســای دانشگاه گفت: هدف ما این نیست 
که کســی را بخواهیم جابه جا کنیم بلکه می خواهیم بدانید شما 
برای وزارتخانه مهم هســتید.در یک سال گذشته رییس جمهور 
حدود ۹ بار در دانشــگاه ها حضور پیدا کرده است. این نادر است 
و نشــان می دهد که علم و فناوری برای کشور ما مهم است و 
باید تلاش کنیم جایگاه خودمان را نشــان بدهیم. مرحوم علامه 
جعفــری در تلویزیــون می گفت اگر از خدا خواســتید نعمت یا 
مسئولیتی به شما بدهد بگویید خدایا ظرفیت و توان مسئولیت را 
به من بده. ما هم مسُــولیت پذیرفته ایم که خدمتی بکنیم حالا 
که مسئولیت داریم فرصت را مغتنم بدانیم. اگر تلاش کنید برای 
زوج دانشجو خوابگاه تهیه کنید، امکان آزمایشگاهی ایجاد کنید 

و... این فرصتی است که نصیب ما شده است.

پیرهادی: مجلس با ادامه یارانه مستقیم موافق نیست 

 دولت اراده جدی برای 
دادن کالابرگ ندارد

ما برای اصــلاح ارز ترجیحی به دولت فرصت دادیم و اگر 
نظرات مان تامین نشــود احکام محکم تر و جدی تری را در 

بودجه سال ۱۴۰۲ خواهیم بست.
نماینده مردم تهران در مجلس شــورای اسلامی با اشاره به 
وضعیت معیشــتی مردم، گفت: وضع معیشت مردم مناسب 
نیســت و موضوعی که الان دغدغه اصلی مردم است حوزه 
اقتصاد و معیشــت شان است . درست است دولت در تلاش 
اســت که به نوعی وضعیت معیشــت مردم را بهبود دهد اما 
وضع فعلی مان مناســبی نیست.محسن پیرهادی با اشاره به 
اقــدام دولت در بحث حذف ارز ترجیحــی به خبرنگار عصر 
ایران گفت: یکی از مســائلی که در مورد حذف ارز ترجیحی 
بنــا به ورودی و خروجی ارزی که داشــتیم مطرح بود بحث 
اضطرار بود ورودی و مصرف ارزمان با هم تطبیق نداشــت. 
میزان درآمد ارزی مان با هزینه مان دچار مشــکل می شد و 
بنا به اضطرار باید ارز ترجیحی را حذف می کردیم. پیرهادی 
در مــورد اینکه چــرا دولت کالا برگ ارائــه نمی دهد و آیا 
این تخلف از قانون نیســت،گفت: ما اینجــا از دولت گلایه 
داریم. هر اقدامی در حوزه کالابرگ الکترونیکی و هر مسئله 
ای که منزلت مردم حفظ شــود، آنها راحــت تر خرید کنند 
و قدرت انتخاب و خرید بیشــتری داشته باشند مورد حمایت 
مجلس اســت. کالابــرگ تورم ایجاد نمی کنــد و مدیریت 
تنظیم بازار هم هوشــمند و دقیق می شود ولی هنوز دولت 
نتوانسته است خودش را به این تصمیم برساند که کالابرگ 
ارائه دهد. دولت هنوز نخواسته است که کالابرگ را اجرایی 
کند و اراده جدی برای این کار نداشــته اســت و مطالبه ما 
هم هســت که به بهترین شکل این تغییر ریل صورت گیرد 
چراکه پــول توزیع کردن حداقل کار اســت و با روش های 
بهتری هم می شــود کشــور و اقتصاد را اداره کرد. وی در 
مورد اینکه اگر این وضعیت ادامه داشته باشد واکنش مجلس 
چیست،گفت: مجلس قبول نمی کند که یارانه مستقیم داده 
شود  و امیدواریم وضعیت بهتر شود. با توجه به تحرک دولت 
و شخص رییس جمهور و انگیزه ای که مدیران دولتی دارند 

امیدواریم وضعیت مردم بهتر شود.

به مناسبت مراسم راهپیمایی اربعین انجام می شود؛

ارسال ۳۰ دستگاه تجهیزات مکانیزه 
رفت و روب به کشور عراق

مدیرعامل ســازمان مدیریت پسماند شــهرداری تهران از 
واکسیناسیون هزار نفر از نیروهای خدمات شهری شهرداری 
تهران و اعزام این افراد به مراسم راهپیمایی اربعین حسینی 

از تاریخ ۱۵ شهریورماه خبر داد.
وی با تاکید بر لزوم حضور شایســته کارگران شــرکت های 
پیمانکاری فعال در امر نظافت و رفت و روب و تفکیک در مبداء 
و فضای سبز در عتبات عالیات، سایر شهرها و مسیر راهپیمایی 
باشکوه زائرین در ایام ســوگواری سرور و سالار شهیدان، امام 
حسین )ع( خاطرنشان کرد: طبق هماهنگی ها و جلسات برگزار 
شده با مناطق۲۲ گانه، فرآیند ثبت نام و اعزام نیروهای کارگری 
واجد شرایط خادم الحسین)ع( به کشور عراق با ثبت مشخصات 
فردی و بارگذاری تصویر تائیدیه بین المللی کارت واکسن کرونا 
از وزارت بهداشــت انجام شد. وی با اشاره به اعزام بیش از ۳۰ 
دستگاه تجهیزات مکانیزه رفت و روب و نظافت شهری شامل 
تانکر، فان و غلتان، همچنین حدود ۸۰۰ عدد مخزن پلاستیکی 
جهت مشــارکت در امر پاکسازی در ایام اربعین در کشور عراق 
افزود: تمامی نیروهای کارگری خادم الحسین)ع( مجهز به وسایل 
انفرادی و بهداشتی شخصی شامل لباس کار، ماسک دستکش، 
ملحفه، مسواک، حوله و... خواهند بود.مدیرعامل سازمان مدیریت 
پسماند شهرداری تهران در پایان از اعزام ماشین آلات و ادوات 
ســنگین به شــهرهای مهران و ایلام نیز خبر داد و گفت: به 
مناســبت پیاده روی اربعین، ۱۰ دستگاه خودروی زباله کش، دو 
دستگاه تانکر ۱۸ هزار لیتری و دو دستگاه بازوی غلتان و مخزن 
غلتان به این شهرها اعزام شد تا در امر نظافت شهرهای مرزی 
که محل تردد جمعیت میلیونی زائران اربعین هستند به مسئولان 

محلی کمک کنند.

وزیر علوم خطاب به روسای دانشگاه ها:

وقتی امکانات و خوابگاه ندارید، چرا رشته جدید راه اندازی می کنید؟

رئیس کل نظام پزشــکی با بیان اینکه در برخی رشــته های پزشــکی متقاضی برای 
تحصیل نیست نسبت به کمبود جراح متخصص در آینده هشدار داد.

محمد رئیس زاده، با بیان اینکه اگر نظام ارجاع در کشــور پیاده شود نیاز به متخصص 
کمتر می شود، گفت: با افزایش پزشک عمومی مشکل جراح قلب حل نمی شود.

وی افزود: جراح قلب اطفال نداریم ممکن اســت چند سال دیگر از خارج جراح اطفال 
وارد کنیم. وقتی این مشــکلات را مطرح می کنیم و برای آن راهکار ارائه می دهیم به 
تعارض منافع متهم می شــویم. به همین دلیل تنها هشدار خواهیم داد و در تریبون های 

عمومی راهکار ارائه نمی دهیم تا به تعارض منافع متهم نشویم.
او تاکید کرد: با افزایش ظرفیت دانشــگاه  های علوم  پزشــکی مشکلات کمبود جراح 

متخصص حل نمی شود. الان جراح عمومی کم نداریم بالای ۶ و ۷ هزار نفر داریم.
وی ادامه داد: خطر پس رفت در برخی رشــته های پزشکی وجود دارد، برخی مسئولان 

در کشور رشته های پزشکی را رشته های خاص نمی دانند.
رئیس زاده تاکید کرد: الان کســی حاضر نیست  در رشته جراحی قلب  تحصیل کند . 
رشــته های ضروری کشور خالی می ماند، اگر فکر اساسی نشود باید از کشورهای دیگر 

جراح بیاوریم.
 وی بیان کرد: بحث ســیاه نمایی نیست اینکه کشور با کمبود جراح متخصص مواجه 
خواهد شد دغدغه مهمی است. او افزود: وزیر بهداشت برای حل این مشکلات تسهیل 

گری می کند اما کافی نیست و باید راهکار اساسی در نظر گرفته شود.

شــقاقی گفت: بحران های نوظهور در ایران بسیار 
پیچیده تر از بحران هایی اســت کــه مجمع جهانی 
اقتصاد به آن ها اشــاره کرده، بحران هایی نظیر آب، 
محیط زیست »ریزگرد ها و آلودگی هوا«، فرونشست 
زمین و خشکســالی، پیری جمعیــت، صندوق های 
بازنشستگی و فرســودگی اقتصادی ایران، از جمله 
ابَرَچالش های ایران در دهه پیش رو قلمداد می شوند.

در گزارش اخیر مجمع جهانی اقتصاد، پنج ریسک 
شــامل بحران اشــتغال و معیشــت، سرخوردگی 
جوانان، رکود اقتصادی طولانی مدت، بحران منابع 
طبیعی، از دســت دادن تنوع زیســتی و فروپاشی 
اکوسیستم برای اقتصاد ایران شناسایی شده است.

وحید شقاقی شهری کارشناس مسائل اقتصادی با 
اشاره به اینکه اقتصاد ایران امروز با ابَرَچالش های 
مختلفی روبرو اســت، اظهار داشــت: هرچند در 
گــزارش اخیر مجمــع جهانی اقتصاد نســبت به 
چالش هایی نظیر وضعیت وخیم معیشــتی مردم، 
رکود اقتصادی و تعمیــق آن و همچنین بیکاری 
هشدار داده شده است، اما این چالش های همواره 
طی سال های گذشته با ایران بوده اند، ولی در حال 
حاضر با چالش های نوظهوری روبرو هســتیم؛ از 
سویی ریشــه برخی از این بحران هایی که مجمع 
جهانی اقتصاد به آن اشاره کرد، به دهه ۵۰ هجری 

بر می گردد و مربوط به امروز و دیروز نیست.
وی افزود: این چالش های تداوم پیدا کرده و امروز 
انباشــت آن ها باعث به وجود آمــدن بحران های 
اقتصادی در ایران شــده و بــه نوعی به دُمَل های 
چرکینی تبدیل شــده است. اما به اعتقاد بنده این 
چالش ها در برابر ابَـَـر چالش هایی که امروز با آن 

روبرو هستیم، در سطح نازل تری قرار دارد.
به بیان دیگر گزارش مجمع جهانی اقتصاد به این 
بحران ها هیچ اشاره ای نکرده، این درحالیست که 
بحران هایی که در دهه ۱۴۰۰ ایران با آن ها روبرو 
است، بسیار عمیق و حاد هستند و اگر برای آن ها 
کاری انجام نشود، ایران را گرفتار مشکلات بسیار 

زیادی خواهند کرد.
شقاقی گفت: بحران های نوظهور در ایران بسیار 
پیچیده تر از بحران هایی اســت که مجمع جهانی 
اقتصاد به آن ها اشــاره کــرده، بحران هایی نظیر 
آب، محیط زیســت »ریزگرد هــا و آلودگی هوا«، 
فرونشســت زمین و خشکســالی، پیری جمعیت، 
صندوق های بازنشســتگی و فرسودگی اقتصادی 
ایران، از جمله ابَرَچالش های ایران در دهه پیش رو 
قلمداد می شــوند، همچنین باید به این نکته اشاره 
کرد، هر چند شــاید در نگاه اول این بحران هایی 
که به آن ها اشاره شــد، ارتباطی با اقتصاد نداشته 

باشــند، اما باید توجه داشــت، برای رفع آن ها به 
منابع مالی عظیمی احتیاج اســت، که این مسئله 
برای اقتصاد ایران، بســیار چالش برانگیز است، با 
توجه به مشکلات مالی و کمبود منابعی که دولت 

با آن ها دست و پنجه نرم می کند.
ایــن اقتصــاددان اضافه کــرد: به اعتقــاد بنده 
بحران هایی که به آن ها اشاره شد، در حال حاضر 
از اهمیت بیشــتری نســبت به بیکاری، اشتغال و 
تورم برخوردار هســتند، زیرا آن هــا منابع دولت و 
کشور را برای حل شدن خواهند بلعید؛ این درحالی 
اســت که حل آن ها علاوه بر بودجه هنگفت، به 
زمان زیادی نیز نیاز دارد، طبیعتا در چنین شرایطی 
دولت باید مســائل را اولویت بندی کند، زیرا منابع 
مالی کشور محدود است و نمی توان انتظار داشت 

که دولــت بتواند همزمان برای رفــع تمامی این 
چالش ها که همگی آن ها از پیچیدگی های فراوانی 

برخوردارند، برنامه ریزی کند.
این استاد دانشگاه با اشاره به اینکه برای رفع این 
بحران ها ایران در ۴ ســال آینده نیازمند ســرمایه 
گذاری ۴۰۰ میلیارد دلاری اســت، ادامه داد: برای 
حل مشــکل کم آبی، ریزگرد هــا و آلودگی هوا، 
سامان دادن به صندوق های بازنشستگی، سرمایه 
گذاری در صنایع نفت، گاز و پتروشــیمی و...، به 
منابعــی در حدود ۴۰۰ میلیارد دلار نیاز اســت، تا 
بتوان وضعیت کشــور را در تمامی ابعاد و زمینه ها 
سروسامان داد، بنابراین در چنین وضعیتی باید سه 

اقدام را انجام داد.
شــقاقی بیان کــرد: در وهله اول بایــد دولت و 
مســئولان کشــور این بحران ها را اولویت بندی 
کنند و بــرای حل آن ها برنامه ریزی صورت گیرد، 
در وهلــه دوم نیز باید فکری بــه حال منابع مالی 
و تامین آن ها شــود، دســت آخر نیز در این مورد 
باید گفتگو و اجماع ملی در کشــور صورت پذیرد. 
متاســفانه ما در کشــور در هیچ مــوردی گفتگو 
نمی کنیم که این موضوع بســیار بد است، زیرا در 
گفتگو می توان هم افزایی انجام داد و برای بررسی 
مشــکلات راهکار های بهتری ارائه کرد، اما چنین 

چیزی را در کشور سال هاست که در اختیار نداریم.
وی با اشاره به اینکه خشکالی و بحران آب یکی 
از مهم ترین بحران هایی اســت که در ســال های 
آینده در ایران تشــدید می شود، خاطر نشان کرد: 
بر اســاس گزارش های بین المللی در ســال های 
پیــش رو در کشــور های حوزه خلیــج فارس به 
دلیل خشکسالی امکان سکونت وجود ندارد و این 
موضوع باعث موج مهاجــرت در ایران نیز خواهد 
شد، که این موضوع نیز به یک برنامه ریزی برای 

این موج مهاجرتی دارد.
این کارشــناس مســائل اقتصادی با بیان اینکه 
جمعیــت ســالمند در ایران رو به افزایش اســت، 
گفــت: در ابتدای دهه آینده بــا توجه به جمعیت 
۹۰ تــا ۹۵ میلیونی ایران، بیــن ۲۵ تا ۳۰ میلیون 
ســالمند وجود خواهد داشت که تامین هزینه های 
این افراد چه در بحث بازنشســتگی و چه سلامت 
با، اما و اگر روبرو است، همین امروز صندوق های 
بازنشستگی با بحران ورشکستگی روبرو هستند و 
اگر کمک دولت از طریق بودجه عمومی نباشــد، 
ایــن صندوق هــا از پس تامیــن هزینه های خود 
بر نمی آینــد، بنابراین صندوق های بازنشســتگی 
کشوری و لشــگری نیاز به اصلاحات جدی دارند 

تا از این وضعیت وخیم خارج شوند.

شهردار تهران با بیان اینکه در کشــور بن بست نداریم اگر بر هم انباشتگی مشکلات 
وجود دارد به دســتان مسئولین گره ها نیز باز می شود، گفت: بی توجهی به حوزه مسکن 

در سال های اخیر باعث شد تا یک میلیون مسکن در تهران کم داشته باشیم.
علیرضا زاکانی شهردار تهران در آیین آغاز ساخت ۵ هزار واحد مسکونی در شهر تهران  
گفت : افتخار می کنم که در کنار ملجأ شریف حضرت عبدالعظیم حسنی علیه السلام و 
امامزادگان همجوار ایشان، یکی  از شنبه های خودمان را درخصوص توسعه خدمتگزاری 

در خصوص قرارگاه جهادی مسکن سپری می کنیم.  
زاکانی ادامه داد: ســال ها در تهران این مسأله مطرح بود که تهران به شیوه ای گران 
بدون نیاز به پاســخ مردم اداره می شود و امروز حاصل آن شد که یک میلیون مسکن 
در تهران کم داریم، این مهم باعث حاشــیه نشینی و مشکل تهیه مسکن چه در حوزه 
تملک و چه حوزه اســتیجاری شده است. این متفاوت از رویکرد انقلاب است زیرا طبق 
رویکرد انقلاب  باید گره از زندگی مردم باز کرد.  شــهردار تهران اضافه کرد: مفتخریم 
امروز گام دیگری از خدمتگزاری را با مســوولان ری مشترکا پیش می بریم و در کنار 
مناطق ۲ و ۱۶ و ۲۰ حرکت جهادی در تأمین مســکن را اجرا می کنیم. هیچ مســئولی 
پاســخ شایسته ای در این باره ندارد که چرا باید قریب به دو سوم پول و درآمد فردی در 
خانواده صرف ســرپناه شــود. وی افزود: پس از ۱۰ ها سال امروز به نقطه ای رسیدیم 
که برای حل مشــکلات سد بزرگی بنام مسکن وجود دارد؛ در ازدواج، فرزندآوری و نرخ 

پایین جمعیت، بحث مشکل مسکن مطرح است.

ســردار حسین اشتری : اکنون فقط در تهران بیش از ۳۷۰ فروشگاه غذای سگ وجود 
داشــته و قبلًا این غذاها با ارز ۴۲۰۰ تومانی وارد کشــور می شــد. اشتری با اشاره به 
ناهنجاری ســگ گردانی،گفت: این ناهنجاری نگرانی و ناراحتی آحاد جامعه و متدینین 
را فراهم کرده اســت، اکنون فقط در تهران بیش از ۳۷۰ فروشــگاه غذای سگ وجود 
داشته و قبلًا این غذاها با ارز ۴۲۰۰ تومانی وارد کشور می شد.وی افزود: امروز در کشور 
کلینیک های درمان ســگ وجود دارد که امکاناتشان بیشتر از برخی بیمارستان هاست، 
بنابراین مردم از فراجا انتظار برخورد دارند و ما هم نمی خواهیم فرافکنی کنیم، بایســتی 
علاوه بر دســتگاه های دخیل، حوزه علمیه نیز در خصوص مالیت نداشــتن سگ، نظر 
فقهــی را بیان کند. همکاران من برای حفظ ارزش ها انگیزه دارند، مقام معظم رهبری 
نیز مطالبه پلیس در تراز انقلاب اســلامی دارند، ما نیز خود را نهادی انقلابی دانسته و 
محکم ایستاده ایم، کارمان را عبادت می دانیم البته اگر دیگران به ما کمک نکنند خیلی 
اثرگذار نخواهد بود. فرمانده فراجا در بخش دیگری از ســخنان خود، گفت: از سال ۹۷ 
که قیمت ها افزایش یافت، آمار سرقت ها نیز ۳۰ درصد بالا رفت، این مهم نشان دهنده 
این است که مسائل اقتصادی بسیار تاثیرگذار است و از طرفی نیز هزینه جرم پایین بوده 
و بازدارندگــی لازم را ندارد. برابر قوانین موجود برای ســرقت های خرد با ارزش کمتر 
از ۲۰۰ میلیون ریال پرونده تشــکیل نمی شود و سارق نیز به زندان نمی رود. البته همه 
همکاران برای پیشــگیری و برخورد با ســارقان پای کار بوده و اقدامات علمی و عملی 

زیادی نیز در این رابطه صورت گرفته است.

هشدار درباره کمبود جراحان 
متخصص سیاه نمایی نیست

ایران با چالش های فراوانی روبرو است

 یک میلیون مسکن 
در تهران کم داریم

امکانات برخی کلینک های درمان 
سگ بیشتر از برخی بیمارستان هاست

رئیس کل سازمان نظام  پزشکی: 

۴۰۰ میلیارد دلار سرمایه گذاری لازم است!

فرمانده فراجا: با ارز ۴۲۰۰ تومانی غذای سگ وارد کشور می شدشهردار تهران در آیین آغاز ساخت ۵ هزار واحد مسکونی: 


